
Van: Kastelein, Willem w.kastelein@hunzeenaas.nl Verzonden: Friday, 17 May 2024 17:13 

Aan: 'Werkgroep Amerdiep' amerdiep@outlook.com CC: Jager, Harry <H.Jager@hunzeenaas.nl> 

Onderwerp: RE: Brief werkgroep Amerdiep 

Geachte werkgroep Amerdiep, 

Bedankt voor uw mailbericht en de daaraan gehechte brief. Ik heb uw brief inmiddels ook besproken met mijn 
collega Harry Jager, hydroloog voor het Drentsche Aa gebied. 

Wij kunnen ons voorstellen dat u zich zorgen maakt over de waterhuishoudkundige situatie in en rond Amen. De 
vele en aanhoudende regenval in het afgelopen winterhalfjaar betrof een zeer uitzonderlijke situatie.   Net als 
elders in het land heeft dit ook bij u geleid tot meer wateroverlast dan in andere jaren. Maar u schrijft ook   dat er 
zich problemen in de afvoer van het slotensysteem voordoen die volgens u in redelijkheid 
ondervangen/voorkomen kunnen worden. 

U geeft daarbij ook aan dat u een inventarisatie van knelpunten heeft gemaakt. Wij willen we deze inventarisatie 
graag met u bespreken en eventueel ook in het veld met u bekijken.  Binnen het project Amerdiep willen we, 
voor zover mogelijk, graag oplossing van bestaande waterhuishoudkundige knelpunten meenemen. 

We begrijpen verder dat u zich ook zorgen maakt over dat de uitvoering van het project de 
waterhuishoudkundige problemen voor u zou kunnen vergroten. Die zorg kan ik hierbij wegnemen. Zoals wij 
eerder ook hebben benadrukt, is een van de randvoorwaarden voor de uitvoering van het project dat het niet tot 
nadelige effecten mag leiden voor rond het plangebied gelegen functies. Dit uitgangspunt heeft een centrale 
plek in de uitwerking van de plannen. 

De tekst die u in uw brief aanhaalt uit het blad Doorstroom van het Nationaal Park Drentsche Aa verwoordt 
volgens mij dat wij vanuit realisme naar de problematiek van water vasthouden kijken, maar dat ruimte voor 
‘tijdelijk parkeren’ van water echt wel nodig is zoals we die ook willen realiseren in het project Amerdiep. Het 
project Amerdiep kan substantieel bijdragen aan het voorkomen van ernstige overlast in benedenstrooms 
gelegen gebieden. In feite beoogt het project het afwentelen van wateroverlast, ontstaan door kanalisatie van 
het Amerdiep, (deels) weer ongedaan te maken. Uiteraard mag dit, zoals ik ook bovenstaand aangaf, er niet toe 
leiden dat functies buiten het plangebied daardoor overlast gaan ondervinden. 

Als wij binnenkort met u kunnen overleggen over de bestaande waterhuishoudkundige problemen in Amen, 
kunnen we ook uw zorgen bespreken over het project en de waterberging daarbinnen. Dan kunnen we ook 
toelichten dat we verwachten in Holmers-Halkenbroek de capaciteit voor tijdelijk water ‘parkeren’ nog te 
kunnen vergroten. 

In uw brief vroeg u ook naar de lijst met veel gestelde vragen en bijbehorende antwoorden. Naar aanleiding van 
uw brief heb ik gecheckt waarom u deze niet kon vinden op onze website. Het bleek dat de lijst indertijd wel 
door Ingo van Lohuizen op de website is geplaatst. Maar de link naar de lijst bleek niet meer te werken. 
Inmiddels is de link naar de 'Meest gestelde vragen' hersteld. U kunt deze vinden op de 
webpagina  https://www.hunzeenaas.nl/projecten/water-en-natuuropgaven-amerdiep/ 

Kunt u telefonisch contact met mij opnemen om een afspraak te maken voor een overleg?  

Met vriendelijke groet, Willem Kastelein, Planologisch beleidsmedewerker Aquapark 5, Veendam 

www.hunzeenaas.nl 

Postbus 195, 9640 AD Veendam Telefoon: (0598) 69 3414 Algemeen: (0598) 69 3800 

instagram.com/hunze.en.aas  twitter.com/hunzeenaas facebook.com/waterschap 

 

Op 21 juni 2024 heeft de werkgroep Amerdiep een gesprek gevoerd met de heer Kastelein. Nader bericht 
hierover zal gedeeld worden. 
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